
经典 ~ Highlight: 

 大版城天守阁，岚山，清水寺，心斋桥 
       Osaka Castle, Arashiyama, Kiyomizu Temple, Shinsaibashi  

 美食篇~陶板烧，烧烤定食，日式涮涮火锅 
       Local Cuisine – Sukiyaki, BBQ Set, Japanese Shabu-Shabu 

SJCJMO 



KLIA  Kansai International Airport (-) 

Departure from KLIA and flight to Kansai. Departure from KLIA and flight to Kansai 
International Airport.  

吉隆坡国际机场  关西国际机场 

集合于吉隆坡国际机场，乘搭飞机飞往日本关西国际机场。 

Osaka Kobe (MOB/L/D) 

 Hakutsu Sake Brewery Musuem : Is the museum of two major sake breweries in Japan 
Hyogo Prefecture which boasts the largest production of refined sake in the nation. 

 Kobe Haborland : Kobe Harborland has a shopping facility located right along the sea 
with around 90 different shops and restaurants as well as an amusement park. We will 
make a Photo stop at Kobe Tower. 

 Osaka Castle Park: It is  public urban park and historical site, with more than 600 cherry 
trees, 95 kinds of apricot flowers, and 1200 trees. You can see the famous Osaka Castle. 
**Remarks: Estimated Sakura Season from 18 March-beginning of 10 April. 

 Shinsaibashi + Dotonbori : A largest shopping area covered shopping street, liveliest and 
it lines with an interesting shop. There area a lot of boutiques and speciality stores, 
including Japanese cuisine and can enjoy the different flavors of various countries in the 
world.  

关西国际机场  神户  大阪 (机上用餐/午/晚) 

 白鹤清酒资料馆：神户是日本的清酒之乡，这是一家造酒博物馆，能够了解清酒的制
作过程。 

 神户港湾：近海的商业设施，集结约90家店铺与餐厅，并且设有游乐院。停留拍照于
神户铁塔-这是神户市的代表，带你游经火红的神户铁塔（不登塔）。 

 大版城公园：是位于大版式中央区的大型绿地公园及清流拍照于大版城是大阪的象征。 
 心斋桥+道顿堀：大阪最有名的购物区，也是日本最长的天篷式购物街，集中了去多

精品屋喝专卖店还有很多饮食店。 

Osaka  Kyoto  Osaka (B/L/D) 

 Arashiyama Bamboo Forest: The oat is set between Tenryuji Temple and Nonomiya 
Shrine for over 500 meters long. It is absolute beautiful when the sun barely peaks 
through the bright green bamboo leaves and the stalks swinging in the wind.   

  Kiyomizu Temple: Is one of the most celebrated temples of Japan. It was founded in 
780 on the site of Otawa Waterfall in the wooded hills east of Kyoto. 

 Fushimi Inari Shrine: Is famous for its thousand of vermillion tori gates, is an 
important Shinto shrine in southern Kyoto. 

大阪 京都  大阪 (早/午/晚) 

 岚山竹林+渡月桥：位于京都西郊，是警服知名风景区，以春天的樱花和秋天的枫叶
闻名。 

 清水寺：清水寺是一座位于日本京都府京都市东山区清水的寺院，外观别有一番风
味。 

 伏见社稻荷神户：这里主要供奉以宇伽之御魂大神为首的诸位稻荷神，是深受京都
人爱戴的神社之一。 
 

Day 1   l   第1天 

Day 2   l   第2天 Hotel/酒店：Sarasa Shin Osaka or similar class / 新大阪萨拉萨酒店或同级 

Day 3   l   第3天 Hotel/酒店：Sarasa Shin Osaka or similar class / 新大阪萨拉萨酒店或同级 



Osaka  Wakayama  Osaka (B/L/D) 

 Kuroshio Market: Is a market where anything can be found such as tuna, seafood, 
sushi & seafood BBQ. You may enjoy the Tuna Cutting Show here.   

 Sandanbeki Cliff: Is takes its name from its historical use as a lookout point for 
fishermen watching for boats or shoals of fish.  

 Senjojiki : The sceneary came from an earthquake that roacked the area more than 
200 years ago. Boulders matched with delicate tide pools & emerald sea moss create 
the beauty.  

大阪  和歌山  大阪 (早/午/晚) 

 黑潮市场：可品尝日本新鲜鱼类的黑潮市场，是深受外国遊客喜爱的有人气的景点。
在这里，您可以看到在日本也不多见的鲔鱼解体秀，也可以在日式餐厅或烧烤餐厅
美美地享受一顿新鲜的海味。此外，还可以购买新鲜的鲔鱼或其他欲贝类特产。 

 三段壁：名称的由來是从前这个断崖设有监视鱼群的监视塔，称为「见段」。「见
段」在日文发音和三段的发音「Midan」完全一样，所以称为三段壁。。 

 千叠敷：是因为看起来像是很多层畳（榻榻米）叠起来的而得名。从濑户崎的前端
向太平洋突出的斜坡状岩石被汹涌的波浪侵蚀，形成了雄壮的景观。 

Kansai International KLIA (B/MOB) 

After breakfast, sending to airport. Flight back to KLIA.  
Home sweet home !! 

关西国际机场KLIA (早/MOB) 

早餐后，送往机场。乘搭飞机返回吉隆坡。 

Day 6   l   第6天 

Day 4   l   第4天 Hotel/酒店：Sarasa Shin Osaka or similar class / 新大阪萨拉萨酒店或同级 

Osaka (B) 

 Free & Easy 

大阪 (早) 

 自由活动 

Day 5   l   第5天 Hotel/酒店：Sarasa Shin Osaka or similar class / 新大阪萨拉萨酒店或同级 



Remarks / Notes : 
 

 Notes / 备注 : 

Disclaimer / 免责声明 :  
• Tour commentary will be conducted in Mandarin.  
     全程使用中文讲解。 
• We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with 

or without prior notice. 
     我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果行程上有必要，恕不另行通知。 
• Hotel is based on 4 star rated or similar class.  
     旅游住宿是以4星酒店或同等级。 
• All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation. 
     所有航班及酒店乃暂时定性，最终确认将随后通知。 
• Local specialty meals are subject to the season and availability at the time of travel. 
     膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。 
• Sightseeing places are subject erratic weather conditions caused by global warming climate change. 
     行程景点将视全球气候变化而做适当的调整或改变。 
• All pictures shown are for illustration purpose only., actual may varies. 
      行程上所有显示的图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。 


